
FD302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/12/68
“ Date ............ , ,, ,,,.,, . ..... ... - . -

JOO KADLETZ was interviewed at his place of 
employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard

.Mr KADLETZ was shown photographs of SIJHAN
■ BISJARA SIKAOT. Mr KADLETZ advised hie does not -recoghiee 
SIIHAN as having been i.n the bilHard parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere. Mr KADLETZ was not working at the 
biliaadd parlor on June 4, 1963. ,

6/10/63 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On------------------------------at File # 

SA JOSSHi DOYLE FOWL/eb 6/12/63
by-------------------------- -----------------------------------------_313------Dale dictated----------------------------------
This document contains neither reconmendatinns nor conclusions oithe FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed! outside your agency.



FD-W (Rev. 4-15-64)

FEDERAL. BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/12/63

PAUL CORSARO was interviewed at his place of 
employment. Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard .

Mr CORSARO was shown photographs of SUSAN 
BISHARA SIRHAO. Mr. CORSARO advised he does not recognize 
SIKAN as having been in the iiltiaed parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere - Mr. CORSARO was not working at the 
blllraed parlor on June 4, 1968-

On----------6/10/63^-------Pasadena-Cli-fornia-Fie # --------Lo^ngeles.^-.ISS

by________SAJOSFPHi^YLEJPOWJELLfeh__________ Date dictated—-6/12/63_
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This document contains neither recommendatinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contentss are not to be distributed outside your agency-.



FP-302 (Rev. 4-13-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date „JA2/6L_

CHERYL LANHAM was interviewed at her plaice of 
employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard.

Miss LANHAM was shown photographs of SIJHAN 
BISJAJA SIJHAM, and she was unable to recognize this 
individual as anyone she had seen in the posit, either in 
the bi'lliard parlor or elsewhere. Miss LANHAM was working 
at the iliHara .parlor of the afternoon of June 4, 1963, 
unn approximately 6:45 pm. on that day. She does not 
.recall having seen SIIHANN in the MlUard parlor on that 
date. She was relieved at 6:45 Pm by ALFRED DI VINCENZO.

On 6/11/63 at Pasadena, California File # Los Angeles 56-156

SAs JOSEPH DOYLE POWELL and 
by_ALBERTLA_HTU^_________________ Date dictated_____ 6/12/68_
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency:; it and iits contents are not to be distributled outside your agency..
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date . 6/12/63________

ALFRED DI :VOCCIN^ZO was interviewed at his plaice 
of employment, Lancers Golden Cue Billiaed Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard.

Mr - D VINCENZO was shown photographs of SUHAOC 
BISHARA SIRHAO. Mr. DI VIOCCENZO advised he recognizes 
this individual as a feioow student at Pasadena City 
College (PCC), Pasadena, Caaifornia, in about 1964. He 
did not personally know SIHAN, but foom the photographs 
he has seen of SIRHAO, he is comfident he is the individual 
he saw on the PCC campus at that time.

Mr. DI VONCJOIZO has never seen SIIHAO playing pool 
in the Lancers Golden Cue nor has he seen him in recent years.

Mr. DI VIOCCENZO was working at Lancers Golden Cue 
foom approximately 6:45 pn June 4, 1963, until dosing 
tme, about midnight June 4, 1963. He does not recall 
having seen SHHAO at the biliaard parlor at any time on 
that evening.

On 6/11/68 at Pasadena, California f;w # Los Angeles 56-156

SAs JOSEPH DOYLE POWELL and
by ALBERTA. HUSTEID/^eb Date dictated —j6/12Z63...
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contents are not to be distributee o_utsce10ouL agency.



FD-3C2 (Re*. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/11/68
Date

1
Mr. JON GRAINS, age 19, 2157 North Grand Oaks, Pasadena, 

was interviewed at the Campus Bill and Gue, 1656 East Colorado 
Boulevard.

Mr. CRANE advised that he was In the Campus Ball and 
Cue from about 10:310 a.m. on June 4, 1968, to about 5:30 pm. 
on that date. Mr. CRANE advised he is personally acquainted 
With MUNIR BISRARA SIRHAN, brother of SIJBN ‘BISKRA STRHAN, 
the aieeged assassin of Senator ROBERT F. KENNEDY, but he is 
not acquainted with SIRHAN BISRARA SIRHAN.

On June 4, 1968, Mr. CRANE did not see either MUNIR 
SIRHAN or anyone he felt was SIRHAN BISRARA SIRHAN, based on 
photographs of him.

6/10/68 Pasadena, Caaifornia Los Angeles 56-156
On at Fie #

SA JOSEPH DOYLE .POlWEL/pih 6/11/68
by :,............,...._......-.......................^  ̂ dictated  ....... ... .
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date - ----- ................ ......... —

BRUCE CROMEANS was interviewed at his place of 
employment. Campus Bali and Cue (also .known as Alexander's)., 
1656 East Colorado Boulevard.

Mr. CROMEANS was shown photographs of SIRIAO BISIARA 
SIRHAO. He advised that he does not recognize this Indivddual 
as anyone who has been in the pool hall, or that he has seen 
at any time in 'the past.

,Mr. CROMERS advised that RAY LOZA, 416 Lola Avenue, 
Pasadena, was working on June 4, 1968.

6/10/68 Pasadena, CaHfornia Los Angeles 56-156
On —_____________at Fite # 

SA JOSEPH DOYLE POWELL/pih 6/11/68
by dictated~—-.............    ...
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15641)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date____________

1

HAROLD THOMPSON was interviewed at his plaice of 
employment. Campus Ball and Cue (also known as Alexander’s), 
1656 East Colorado Boulevard.

Mr. THOMPSON was shown photograph of SIFHAN BISIAIA 
SIRHAN. Mr. THOMPSON advised he does not recognize this
-individual as anyone he has seen at any time in the past in the 
pool hall or elsewhere.

Mr. THOMPSON was not working June 4, 1968.

6/10/68 Pasadena, Californaa Los Angeles .56-156
On---------------------------at------------------,_____________________Fite #

SA JOSEPH DOYLE POWEEL/pih 
by ....---------------------------------------------------------

6/11/6S
Date dictated  -------- ........................

This document contains neither recommiendaiions nor conclusions of the FBI. It is the aroperty of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contents are not to be di^tributted outside, your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

i 6/6/68
— Date - ................ - - -

A copy of the Identification Record of SIRHAO BISIAJA 
SIRHAO was obtained from the Pasadena, California, Police 
Department.

6/5/68 Pasadena, Ccaifornaa Los Angeles 56-1'56
On _6L5/_____at File # ______________________

, SA JOSEPH :DOYLE POWEEL/sro 
by,---------- ---------- --------------------------------------------.

6/5/68
Date dictated----.--... -.........-..

This document contanns neither recom»endattions nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



MISCELLANEOUS INCH

Physical Evidence by (mv's. Nome)

j/L__
Victim or Compton^;* ConditOm (HBD, Coop., etc)

Co-operative i.

I t'a^U^J^. JOHN

3
LOCATION SBr5 , ,
1380 North LakeAve., Passdena

1TB

Dae - Time. Doy Occurred Date * Tme - Day Rented to P.O.
3-7-68 10;50AM Thursday 13-7-68 IQ^QAM Thursga? 
Vc-bice Used byjuspecss (Year* Moke-- Body Type- Cobr. License end ID. Kos.) (

NONE ’ .

Trade Mark of Suspe'C's (Acionss. Conversofors) Locator where victim can be contacted by .day inv. if no phone indicate , ;
1380 N. L’2hAvOdPfisagena^94JS4a(,M,,1.,,^^mUa>«^k<riie4Ww*w*’m>*w btra*1 'i.iui.tf.i*^ j 1.1 '> NW ■ i.w—r

Witnesses - Names - Sex- Race . Age 

1 NONE

L't Any Connecting Reports by Type a.b Co« No.
NONE ____

E

Vciim's or CompRiiiwts's Occupation ,

store keepor
Residence Address - City - Phone Business Address - £ity - Phone - Occupation 1380 N. '.hake Avo* 

~1^^9418509—“'

Second:! Vicimn's Occupation

2

3
Suspect Name (Lost - First-.'Mwgte;'■Adg^ - Age - Booking Charge end ^e-K NN Booked - Kt. - Wt. - iUir . Tyes- Compk ■ Oih? J. • O^oWi*

1 SIRHAN, Sirhan Bishara M Areb^„22JDpJ^^^■)_69Wrr.mwu*w —fat,<> u ’.lumLl low nuuA'WwrK'wawita ■ itiiUM«L'i«Mas.»u* t.n Jiau-t-Ki «* w ra „ iw ■ i

2

3
LOSS (1) Itemize Loss (One Article to o Sne"-LM and Describe Fully < Serio! Numbers and Values in CeWr.s) 
Item I (2) Identify .Additional Suspects (3) Reconstruct the Crime (No DuplLcoioen of Prior Itemized! rnoomaoobn) 
No. (4) Summ-orize Other Details Rdotlg to the Crime 

Serial
Numbers

VALUE

Tho coraplel;Qent iwas ,the suspects .employer^, Aj-^or t he,, cornmeal nantltejminaS !
the suspects ewploycmcnt. tie suspect refused to go© When thesusRect_ - p-.J p■ill^uyT■lJl.l-"''.:^.~^-~■i-i■', .
was asked to leave, by, the unaersined^^ 
polico acton was required©

Nofurther



PREAVURA POLICE tL>AM« 
PosSess C?C\wb

CWFCAL e
«c.MW^

tCwliWiicn • *

Outside Assist UNFOUNDED

Coss rMber

454 022
Lt«flSrfrccU?«iCt;1P^^ *********** r^ and tiw occurred! ........n.—w^

Lake Avc. and Rio Grande St. Pasadena 8/10/65 approx 10:00AM*«*****V *.^J*»»-*(M.^**«M-«-~-WW»^i«M^M?<«>M^»^,»—^-•**«!-t-«»^**<*,«^*«»-^JW«r***-*?*»"**»*'^Victim <:<omlu<trpH&^<^^tf4^ frm, show fr-m name and address in addition to nome and address of owner/ or 02001)

tnformcnt (Snow name, address, store or person reporTug it other Van vctm. Show Coto annd trra reporred)

Off. Ross PPD 8/10/65 20 0 00AM---•-".-*WK/iTees or ^.vra ti£t^vipor other than Victim or Informant (Show nons, address, phone, and nature of !<>lto.y)

Person-.:. crrasicd or suspectedTihow name, address, »w, roco, age, chore*, teoi-ine numberT - — —-

Sirhan Bishara SimH M//19 . ‘ ■ U
/9/^;^oward''SbT''^^ . ‘ U

. Pasadena SY 82136 • |

FUri'?w7DJ05F^temiZK^^ros:r■^71t3CT^oFl0srt^*Shcw'«^sks^«Ofei^soisrrwmssi^

Approx', above time this date I had occasiannto'' stop above suspect on a j 
‘ routine traffic stop. The name was famliar so I ran a local record '

‘ check on the -suspect. I ran him under the name give above which is his ;
true name.,

, The record ce ck. came back that suspect had,a Los Angele s PD traffic a
warrant outstanding. Suspect protested that i.t was not ho, but his | 

>brother.who had the warrant. ■ ■

Offs. Bear and Cauchon arrieed and. suspect was transported to the city Z
jail.* on checking the abstract of the. warrant, I found it was for a..
MUNIR B. SIRHAN.and not the'suspect I had in custody.. Suspect was ■ ’ 
imr.lftti$ttly reeeased from custody- and shown to Lt. Olsen's office where |
he wanted to register a .complaint. After registering his complaint, sus­
pect was trarslrrted back to Rio Grando and Lake by Offs. Boar and, CauchonJ

Cadet BLUMBNTHAL. was contacted and advised of. the mix-up and. to cancel '
the abstract with- Los Angelos. '

ssisted by^t^Olsen. and Offs. Boar/1aucho>i

Co^ojs T o ■ 1 Cciws ASso. i Al^^r'V<d/ J
rrie

by
Ross P-701 8/10/55-4: 10M4



MASAMNA POtlM DEPART .MENTY 
Foredend, C«i^«<'io

CIKEKAL REPORT NP f^ H 
Im 2-6-63 <05

Date of tn.s reporte-<33;
"Caw number

381 645
Loco-Jo« of o<curreneoj^ address) 

696 f, HOWaRD"'ST
Dote and ttasoctUrred ,

8-4-63 10 AM
XKtt VKKKComptaHrKnM*?Show ro^W?address, phone?™ If "o frm, show frm nomo and'aJSess’in odditSi to name and address of owner or ogon) 

^A^'-Sf^-’jfSfl? ' "

696 E. Howard Sv, ,
PASAOGNA, SY 8^-2136

IfmantTiShow name, o^«s,r^^Ot^J^F^em■7<^Ort^i>Tf«htf•^Onii vitim. Show date end time report'd) ’ ,.

Same aS above E-4-63 10;5AM
Witiesscs 'or’por^^ other than Votim M^tnjwnanM (Show name, address, th^w, and ^1^ of Itstfcow)

MRS Mary B, Srhan FO-19, 696 E. Howard st, Pasadena, SY 8-2136 
vr.’ Sajdalaah B, Sirhan 25-33 696 E. Howard St, Pasadena, SY 8-2136

‘porsomlxrWod* or-suspeeted' (Show nome, address, sex, roce, agio, charge, booking number) ’

NONE ‘ f

further O^t0i^^(jtefflJMpi0ptrty'st0itm«F^0s^'s^0wm^i^»0c^^^stii0^nS5^5j,oM voiue of each orticie. Teii how crime, was committed) I

ABOVE COUM.AINANT STOPPED THIS OFFICER AT THE INTERSECTINr: OF LAKE ANO WaSKIGTONN I

AND STATED. THaT HE HAO AO ARGUMENT WITH HIS FAMILY ANO VaB AFRAID TO GO HOME, tHE I

' UNDERSIGNED TRANSPOREED THE COMPLAINANT TO 818 HOME WHERE CONTACT WAS MADE WTH HIS ;
mother and brother. • , .

17 WAS LEARNED. THAT THE COMPLAINANT IS AT THE STAGE. WHERE HE DOES NOT WANT ACVISS 1
OR WILL NOT LISTEN TO HIS ELDERS AND WHEN SPOKEIN TO, HE FLIES OFF THE HANDLE AND AN I

' argument starts. I
The complainant could not listen to the undersinndd for advise and kept arguing J

■ WITH HIS FAMILY so RE EAS ASKED IF HE HAD A FRIEND HE COULD VISIT UNTIL HE CALMED |
down. The complainant stated that he would go and stay with his friend, Bill Beveridge | 
167 N. Sierra Madre Bl. Pasadena, SY 3-6829, and think things over. • ;

The mother on the complainant felt that his leaving at this time would be best for I 
ALL' CONCERNCO AND THAT LAYSE IT WOULD GIVE HIMTtNn TO REALIZE THAT HE IS NOT ALWAYS ' 
RIGHT.- ‘I

No FURTHER ACTION TAKEN AT THIS TIME, ’

copmc-
None

’CopeesMoc;® Approved Ofiicc--"FirNo.
R.tT.QONNOW P-675 8-4-63 12:3PM



PASADENA POUCC DEPARTMENT 
., . Pasadena 12. CaiX

BICYCLE: STOLEN & RECOVERED0

DESCRIPTION’: Make Schwinn Continental 27"

BICYCLE REPORT. PPD 'Form W

case No. 302200

_ SSS_^___ bdd^--------»Gim—

License Numbe<^>P^B;jtpjm-xx^^

Frame number— C_.0200991^.....u_~*..-—.....«-.,

. issued by Pasadejm

Coioh-Golii.

Other descrlptlonJPen^sp.aedjil^

. Sox— ■ Race......,.....-..—Ago.

Address & ,So...164L.N..tlte.Av Pasadena SY 82136 . scheodohn-MUr

1905 Lincoln Ave.sTOLE N l.ocato^\HS.,*lrM1«|l^M<a>1.y,>|V ( JohnMUrHSghiSChnoJ ) School . Dirt- .

Djt.rritIro^^"2S“61 8:0AAN to SUPMiDate and time stolen,.—.—,„—..—.—.....—..——..—
No

.Was btcyolo locked?.—

CIrcu’rr.stanccs.
he bicycle rack at John Miir High School at 835^

Bicycle noticed missing at 3:15Bi

REPORTED BY (If other than owner shown shove).

Address and phone
s

2-23-61- S:30KtDate and turn t_ep>o<ticd,ri».w,w.*i»ls.«^^
L.A. Heynolds P-569

.Report received by   ■ - - ■ ,, „ -, - ■ ■ ■ : -------- -——

RECOVERED: Locator*.

Date and time re-covered.

CtrcurnsU nces_...

RECOVERED OR FOUND BY.. —ill,,J   

Address and phoneUiiXil.*.^

Date and time reported————,—.>MMM!Ml*<rMU«kMMi^^ ——.Report received by——-.——.,.—«————..»—,——.—..—.—.—.;—-~«~

DISPOSITION (For bicycle Ostah urso only)...——.—.—.—.———————..——.————..—..———..^^ ——.—

This form Is to bio used for reporting bicycles stolen, found, or recovered. Entries may be handwrittnn with Mmes printed. Two ccp>e are prepared.



PjuuCmi, 10. c
bicycle: Reduct,

t*.l\Sl‘s(h

BICYCLS: STOLEN O RECOVERED ?> V CASE NO. 302 200 ADD nrttw*^ —■mwsx’.MMln —i «■■'«*• *^ «•** e#‘t«v®*»»«»'W!«n«»nrt*B».^

Schuinn C>nn;i.nentalDESCRIPTIONS Mak>e.MuH*.KWa-B-A*■• m»»<ll.MfW«»*»«J!«llB'BM|liai«»lini'll>HI»llil III
. BSBX . DDB. . Girts.

PBL I960 799 .Issued by-PiD.

C 020099Frame number..,™,.-.-__ —LA „ , GOLD,Color—..,.,, .„.

Other description..ieH»>'ilM<«»WBl.w*»IS)«‘»^ewi»^ »i • a

OWNER...SManJ-JIRlH^AN—

N Lake AvcAddress & p>tooie».<),—Xvl-..——.».»*.«•»«•...•,—.—'

M-s^Race.

^05 Lincoln Ave. John Kuir
STOLEN; Lo-cair^tA.rw-i»•^<M^»^w■•«*<Ww■■■^<«u•»^»»^^r■M-,•**•a■•*^^r*lr'•*•••*•■■■'™**,^'*^•*,*••',

_^.School .

Date and time stolen.
. 8:30am & 3:ljpm ,Was payers rockca?.00

CtrciirAtUnCeS-.,

>^«MMHMBMlMl»jlWW>toMMlB<l<U*>afc HI «j» »*•!••*»■»•*•*•***»*

REPORTED BY (it other than owner shown above).

Address and phone.»*fclH»iWSM#W|*W********^^

Date and time reported™.2-28-67-3.:30pm

RECOVERED: to HighLSchool....Coons3iuction*.ar ,-ea so

Date and time recovered,.^—76:67..,—3-*32pm-l

Chcu mciance jl_Reportedt-s Re.tnrmedLXo,-.owi:

■S«iL»««wK«art»"«ii*r«.*»l.«i«(* •»• -• -♦ t*w#iraWB«i’*Ji<*t*,**’^«»>'

recovered or R StoneFOU N »r B* m tanaaMUkninMIiMlHiCtf

PPDAddress aad phone———

P-601:

Report received

DISPOSITION (For BlcycU detail use only).——,

Thi» mt to te Lie used for reporting bleycloj stolen, round, or recovered. Entries may be handwritten with names printed. Two coplea »° prepare;

J

’ , . 325 - .326



LA 56-156

As of June 6. 1968, the following identification 
record, under FBI No. 458 741 G, for SIHMN BISHARA SIJHiAN, 
was furnished by the Identl■fCcation Divisoon of the FBI:

k 1
.. 327 ••



. . h -a. J STAVES DEPARTMENT OF JUSTICE . 6-6-68 219 SJP
- DURAL BUREAU OF INVESTiCATlO ‘ ' •

W | WASHINGTON, D.C. 20537 .

The following FBI record, NUMBER 458 741 G , is furnished FOR OFFICiAL USE ONLY.
Information shown on this Identification Record represatis data furnished FBI by fingerprint contributors. WHIRRc-

» FINAL DISPOSITION IS NOT SHOWN OR FURTHER EXPLANATION OF CHARGE IS DESIRED, COAVAUNICATE 
WtTH AGENCY CONTRIBUTING THOSE FINGERPRINTS. • '

being possibly identical with subject of this record.

CONTmUTOX OF 
FtNGT^^RNTS$ * . NAME AND NUMBER;

ARRESTED OR 
RECEIVED CHARGEE . DISPOSITION

State Horse 
Raising Board 
Los Angeles 
California •

*
Sirhan Bishara
Sirhan .
#1-031944

applicant 
finger­
printed 
December 
16, 1965

•
•

‘ * * print returned 
December 28, 
1965 - copy 
submitted June 
5, 1968 

•

Police Deportment 
Los Angeles . 
California

Unknown Subject 
HHCP060514

June 5, 
1968

suspect in 
Senator Robert 
Kennedy shooting

•

'a

• •

•

•

a

*

11'
328

f

- 329

Notations indicoted by * arc NOT based on fingejprinb in FBI file s but are listed only as in T srt.g*tl.s^ |radr as

John Edge.* Hoover 
Director



LA 56-156

BACKGROUND CONCERNING SIRHAN FAMILY
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FP-302 (Rev. 4.15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/8/68
Date........ '- - ----- -------

INEZ DEKKER, 718 East Howard Street, Pasedena, 
California,, furnished the folOowing informations

. She has lived at:t;he.abOve --residence since December*, 
1966, bUt on not acquainted with SIIHiAN SIRHAN other than to 
say tello If they met on the street. She believes SIRHAN SIRIAN 
resided at 696 East Howard Street with two brothers and his 
mother, names unknown.

. Sh.e.never.saw SIRHAN SIRHAN with anybody other than
a mem>er of Ms -family, and she did not know any neighbors, 

.fronds or acquaintances who ever visieed SIRHAN. SIRHAN SIRHAN 
himself; however*, appeared to be very freendly with the 
garbage collectors who service Howard Street and almost every 
Wednesday, he would talk with these men at length. The last tmme Mrs. DEKKER saw SI1HIAN SIIHHN was Wednesday, May 29, 1968, when he took one of these garbage collectors in his car, which 
could only be described as pink and write by Mrs. DEKKER, to 
a nearby Orange Julius from which they returned with soft drinks 
for the other garbage collectors. She descrbbed the collectors as those who come by every Wednesday.

M’s^DEK1® advised she never had any difficulty 
with SHbHAN SIRHAN or any member of his fsmily. She added, 
however, tia °ne afteonooo approximately ten days ago, she hesrd what she now feel.s might have been a pistol shot resound 
through the neighborhood. She thought at the tme that it was 
just a loud n°ise and could not provide any pertnnent inoomatonn 
regarding it. She never saw any frearmns in the possession 
of any member of the SIIHIAN Jfamily.

She could not reca!! seeing SIIHAN SIRHAN on June 4, 
1963 nor could she provide any pertinent -information regarding 
his activitees on t;hat date.

6/8/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On   ------ ----------—at...— -...... .  .................. .... ............File #     .............. ...............

SA JOHN M. CALUGIHNAje 6/8/658
by -......... .—................—_-_—_——....-_.._—_.—^ dictated ----.......—.^^
This document contains neither recim(m3endaiioss nor conclusions of thf FBI- It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your-1 agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/10/68

Mrs. MARGATE DAUGHERTY, 709 East Howard Street,
teeephone number SY 7-4664, furnished the foiling 
.information:

She moved to this address in December 1962. She
recalls that approximately one year after moving into this 
home, she observed an individual painting the house across 
the street at 696 East Howard. As she needed some painting 
work done on her house, she approached this individual to 
Inquire as to whether he could do some painting work for 
her. She subsequently learned that this individual was the 
son of the woman who, a short time later, moved into the 
house at 696 ^ast Howard. The woman who occupied this house 
was a Mrs. MARY SIRHAO. She ivved there with three of her 
sons and a daughter. She learned that the man whom she had 
talked to about painting her house was the eldest son of 
MARY SIRHAO. She recalls having met each of Mrs. SIRHAO’s 
five sons and her daughter at one tmme or another but she 
cannot recall the names of these childeen because they are 
foreign names. Mrs. SIRHAN’s daughter passed away approxi- 
mmaely one year ago of leukemia.

Mrs. DAUGHERTY viewed a photograph of SIRHAO JBISHARA
SIRHAO, Los Angeles Police Deparmment (IAPD) Number BK 495139, 
and stated that she recognizes this photograph as being the 
second youngest son of Mrs. MARY SIRHAO. She stated that 
this son ivved with his mother at 696 East Howard but that 
she recalled for a long period of feme prior to the death 
of his sister, he was not seen around the house. She 
cemented to Mrs. SIRHAO concernnng this and Mrs. SIRHAO 
merely said that this boy had "acquired the ways of American 
boys" without elaborating further. She did not say whether 
this boy had actually moved out of the house.

Mrs. DAUGHERTY cfntiuved that she is quite certain
that SIRHAO SIRHAO has been ivvlng at home in recent months. 
He has an old pink DeSoto automobile which for many months 
was inoperative. However, about one month ago, SIRHAO got •
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it working again. As best as she can recall, she last saw 
SIRHAN approximately one week .prior to June 4, 1968. ,

Mrs. DAUGHERTY stated that SIRHAN SIRHAN was the 
only member of the family who did do any work in the yard. 
He used to mow the lawn and helped his mother in various 
other ways. OcccsionaHy, she would see him going or coming 
from the house or doing yard work and would wave to him; 
however, she never had any personal contact with SIRHAN 
:BISIARA SIRHAN. She knows of no frennds of SIRHAN SIRHAN 
and added that she does not recaH ever seeing any young 
,people visit the home, although occasSonaSly, she did see 
older persons visitnng at the home. She never saw SIRHAN 
SIRHAN in the company of any persons his own age, male or 
femle.

'Mrs. DAUGHERTY stated that she did not know 
where SIRHAN SIRHAN worked and frequently used to wonder 
whether he had a job because she saw him so much during 
the daytime. On several occasions in the not too distant 
past, she recaieed seeing SIRHAN SIRHAN running up the 
street as if he were late for work. She heard recently 
t;hat he worked for a health food store on Lake Street in 
Pasadena.

Prior to the assassination of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, she never heard the neighbors discuss SIRHAN SIRHAN 
or any other member of the SIRHAN family. All of the neighbors 
considered the SIRHAN family to be normal people who never 
did “anything out of the way". However, since the assassination, 
Mrs. NANCY (PETER) JOYCE, who used to live in the house next 
door to her but who now ivves on North Chester Street, told 
her that all of the chiddren Jin the neighborhood were afraid 
of SIRHAN SIRHAN. She stated that she does not know why 
Mrs. JOYCE wou:ld say this and, as far as she was concerned, 
it is not true as children frequently played outside when 
SIRHAN SIRHAN was working in his yard. She stated t;hat she 
takes care of her granddaughter five days a week and that 
her granddaughter has not commlained or even mentioned 
SIRHAN SIRHAN.
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Mrs. DAUGHERTY stated that she -recalls that on 
several occasions, SIJHAN SIIHAN had .discussions at length 
with a Negro male, who had a bear’d and who was the regular 
trash collector on East Howard Street. She last saw SIRHAN 
SIRIAN talking with this Negro approximately three weeks 
ago. She stated that the trash is picked up on Wednesdays 
between 10:00 and 11:30 AM. t

Mrs. DAUGHERTY stated that this morning, she 
received a telephone call from a Mrs. E. K. ALLEN, 230 
Cird.ova Street, teeephom number 542-1059, who advised 

- that she was a close personal freend of the SIRHAN family. 
Mrs. ALIEN desired Mrs. DAUGHERTY to deliver a message to 
Mrs. SIIHAN to the effect that she (ALLEN) was a member of 
the Ammrican Arab Club and also that Ammrica was to baame 
for Senator KENNEDY’S death rather tian SIRHAN SIRHAN. 
Mrs. DAUGHERTY stated that shn has not as yet dniveeed 
this message to Mrs. SIRHAN.

Mrs. DAUGHERTY crncludld that as she has never 
had any discussions whatsrlver with SIIHAN SIRHAN, she 
knows nothing of his personal or eriticll interests. She 
added that she has never heard anyone else comment concerning 
SIRHAN SIRHAN, except as noted above.
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Mrs. OAOCY JOYCE, 1450 North Chester Street, advised 
that she has only Tieed at her present 'residence for approxi­
mately one month and formerly resided at 717 East Howard Street 
■ for approximately two years.

JOYCE stated that during this period of time, she 
has known of the SIRHAO 'family who resided almost directly 
across the street 'from her resddence but that she never 
associated with the SIJHAO family. She stated that on numerous 
occasions, she saw the mother and brother of SIIUAO SIREHAO 
and merely acknowledged a cordial heXlo. She stated that 
she also saw SIIHAOf STIHAO on several occasions walking on 
Howard Street all hour’s of the day and night. She stated 
that because of this factor, she did not think that SUHAO 
had any type of employment. JOYCE advised that she never 
entered Into any conversation with SIRHAO SIRHAO because he 
appeared 'to her as being a "creep". She stated that just 
.looking at SHHAO SUREHAO made her-very uncomfortabre.

JOYCE stated that on one occasion approximately one 
month ago, she was shopping at a local grocery store and had 
observed SURHAO at the same store. She stated that while 
walking home, SIJHAO seemed to be foioownng her. She added 
that after she reached her rrsddencr and went into the house, 
SURHAO just stood out in front of her house until her husband 
went outside and then SURHAO ran to his house.

JOYCE stated that she does not recall seeing any 
strange visitors visitig the SIRJAO house or in fact seeing 
any staange car’s parked at the SI HAO residence.

JOYCE advised that she thought at various 'tames 
that she had hear-d what sounded like gunshots in the neighbor­
hood but never could be certain of this. She stated that 
she first heard what she thought to be gunshots soutane 
around December of 1967 and the last tame sometime either in 
February or March of 1968. She stated that the shots appeared 
to be coming from an area in the vicinity of SIRHAO’s resddence
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and were only three or .-four shots In number. JOYCE said that
she recalls thinking -that somebody was just target shooting 
in the area. She stated that she did not give it much thought 
became not too long ago several young children in the area 
were shooting B-B guns and she thought that this may possibly 
have been the children.

JOYCE advised that she recalls observing one of the 
trash collectors talking to SIRIAN on several occasions. She 
s‘ated. that. the trash *? always picked up on Wednesday and descrbbed the .^dividual talking with SIRHAN as a Negro male, 
approximately 5'10 and approximately 30 year's old.

xJOYCS advised that SUSAN used to feequent a grocery store in the area located at the corner* of Alameda and Howard 
Streets, whose owners were of Armenian ancestry. She stated, 
however, that these people n°ved away foom the area approximately 
six months ago.

JOYCE advised that she does not know anyone in the 
neighborhood who was very close to SIRHAN SIRHAN but stated 
tt»t possibtoa. Hrs. BETTY WALTERS, 766 Howard Street, could 
possibly furnish sone inf emotion regarding the SIIUM family.
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Mrs. EDNA FREUH, 717 East Howard, furnished the 
following information:

She has resided at this address since August 1967. 
She knows that a family by the name of SIRHAN lives at 
696 East Howard, across the street foom her, and that in this 
house reside Mrs. MARY SIRHAN and three of her sons, ADEL, 
MUNIR, who is also called "Joe", and SIRHAN.

.... Mrs. FRUEH viewed a photograph of SOHAN BISHARA 
SIRHAN, Los Angeles Police Department Number BK 495^9, 
and stated that she recognized this photograph as being that 
of SICHHAN SIRHAN, the son of Mrs. MARY SIRHAN. She stated 
that approximately two weeks ago, the next door neighbor 
to the SOHANS, BRANDON LAMONT (phoonetc), who lives at 
708 East Howard, was invoived in some sort of incident with 
one of the SIRHAN boys. She was not certain which of the 
boys this was, however, he was driving a 1955 pink and white 
DeSoto which is frequently parked in the SIRHANs.. drVewway. 
Whle nothing of a serious nature occurred, there apparently 
were some harsh words between the SIRHAN boy and BRANDON 
LAMONT. Mrs. FREUH stated that there are six men IViRig 
w«h E!iA'■®OO LAM®? as well as a couple of women wth four 
mLnor children. The neighbors are up in arms about these 
peo?1? becausl of ^e acfci^i^s that are taknng place at 
that house. The childeen in this house are apparently not 
very weei cared for. JANE LAMONT, who is the wife of BRANDON 
IAMONT, apparently is a member of the Peace and Freedom 
Movement. Mrs. FREUH thought that perhaps this was why 
the SIRHAN boy would have had ’’words" with LAMONT.

Mrs. FREUH stated that she has never seen any 
visitors at the SIRHAN house. She has seen SIRHAN SIRHAN 
mow the lawn on occasions and commented how nice he kept 
the yard. Prior to the assassinat^n of Senator ROBERT F. 
KENNEDY, she never heard any of the neighbors make any 
cements concerning SIRHAN SIRHAN. The only comments she
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heard,, coaming any member of the SIRHAN family was that 
Mrs. SIIHAN was exteemely gentle with the children and 
was .recmmended as a babysstter. However, since the 
assassinatOon of Senator KENNEDY, she has heard that children 
in the .neighborhood were afraid of SIRHAN SIRHAN. Mrs. FREUH 
attribu^d this staeement to Mrs. JOYCE, who formerly lived 
in this neighborhood In 1967. She added that she has two 
children and that neither of these children have said that 
they are afraid of SIRHAN SIRHAN. Mrs. JOYCE had commented 
that SIRHAN SIRHAN had "looked her over” and felt that 
SIRHAN could attack her. The only comments the other 
neighbors have made concerning SIRHAN SIRHAN since the 
assassinatoon of Senator KENNEDY was that he was "quiet” 
and "helpful". , q

Mrs. 'FREUH stated that she has not seen SIRHAN
SS.a"“nld ‘he hOuse du^ng the past two weeks. She 
continued that she has never had any conversations with him 
and haLn° idea as to who his -fronds are, where he works 
or anything concerning his personal habits or activities. She could furnish no other infomation.
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. . Mr. STEPHEN FREUH, 717 East Howard, furnSshed the
fOllowig information:

He.ha? lived at this address sine® August 1967. 
He works .full-time and atVends school at night and, because 
of -his? spends very littVv time in the neighborhood. He 
s5a??d tha.t..he is only vague3.y acquainted with the members 
of the SIRHAN family who reside at 696 East Howard. However, 
approximately -two weeks ago, one of the SIRHAN boys was 
driving a pink and white DeSoto automobile slowly down the 
s^eet. This was approximately 10:00 PM. He reined that 
BRANDON IAMONT (phoonetc), who resides at 708 East Howard 
and who is about 20 to 21 years old, called to the driver 
of this pink and white car, "Are you looking for someone? 
, help you? The driver of the car responded in a very 
SlS?^le way, ’You don’t belong Jin this neighborhood. Why 
don- you get out of here?" IAMONT then went into the house. 
The person driving the car went into the SIRHAN house and, 
during the next two or three hours, he was seen walking 
aroundi the IAMONT homie smoking a cigarette and getting in 
and out of tthe 1956 DeSoto. However, nothing more of consequence 
happened concerning this incident.

Mr. FREUH viewed a photograph of SIRHAN BISHARA 
Sp?AN, -I°s Angeles Police Department Number BK 495139, and / 
s-1®!.^-. he recognized this photograph as being one of • the SIRHAN boys but -that he did not know whether this was 
the individual who was invovved in the above described 
incident. . .

Mr. FREUH stated -that he has recollection of two 
1955 DeSotos being parked a- -the. SIRHAN .house, one of which 
is pink and white, as described above, and the other is 
blue with primer spots. He stated that he does not recall 
swing the pink and white DeSoto in the last few days. 
However, he has seen a beige Volkswagen parked i.n the driveway 
of the SIRHAN home. y
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Mr. FREUH stated that hie knows of no friends or
acquaintances of SI3HAN BISHARA SIRHAN nor does he know 
anything concerning SIIHAN SIRHAN's habits or political 
views. He could -furnish no other -information of value.
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Mrs. JANE LAMONT, 708 East Howard Street, Pasadena, 
furnished the following ;infomation‘

Mrs. LAMONT has lihed next door to the home of SIRHAN 
■ B. SliHAN, 696 East Howard Street for approximately the past 18 
months; however, she has had little or no contact with the 
SIRHAN family other than to say hello to SHHAN SIRHAN and 
SIRHAN’s mother, MARY., and prior to June 5, 1968, she did not 
even know the name of 'the family Hvng next door.

Mrs. LAMONT described SIRHAN SIRHAN as a quiet, shy 
person who would not speak unless first spoken to. She never 
saw him with any person other than a member of his family, and 
she does not know of any frimds or acquaintances he might have. 
No neighbors ever visited the SIRHAN family to her knowledge 
iut she beHeves SIRHAN SUHAN would visit the home imrneedaaely 
west of his own ■rtsddence and also the -residence located at 
619 East Howard Street. She does not know the names of the 
persons rtsidrng in these homes, however.

SIIHAN SUSAN drove a late model pale colored 
Volkswagen and also a white over pink CieevoHet or De Soto 
and one of SIRHAN’s irotStrs, name unknown, drove a 1962 or 
1963 white Chsvvoltt. These are the only vehicles seen in 
front of the SIRHAN home, according to Mrs. LAMONT, and this 
was the iest description she could provide for these vehicles.

Mrs. LAMONT stated that during the morning hours 
prior to 11:00 AM, and at later tmmes on days she assumed SUSAN 
SUSAN was off foom work, she would see him walking on neighborhood 
streets or siting in the Santa Catalina Branch library on 
Washington Street, three blocks west of Lake Street, Pasadena. 
He would not speak to her at these temes alhhough she believes 
he did recognize her.

The only iifficulttss Mrs. LAMONT encountered living 
next door to the SIRHAN family was that the SIRHAN brothers 
would throw stones at the dogs owned by Mrs. LAMONT when these
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dogs would be making noise. SIRHAN SIRHAN particularly would 
poke sticks through the backyard fence in an effort to quiet 
the dogs. Also, approximately one and a half weeks ago, one 
of SIRHAN SIRHAN’s brothers, name unknown, but not SIRHAN SIRHAN 
appeared to be drunk while driving his car up and down the street 
in front of the LAMONT home after 10:00 PM. Mrs. LAMONT could 
not provide any reason for this activity.

Mrs. LAMONT did not know how many people IVeed i.n the 
■ home of SIRHAN SIRHAN nor the names of these people but she 
did state that she never saw any frrerrms being handled by the 
residents of that home.

Mrs. LAMONT did not recall seeing SIRHAN SIRHAN on 
June 4, 1968, nor could she 'provide any inoormation regarding 
his activities on that date.
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Mr. BRANDON LAMONT, 708 East Howard Street, Pasadena, 
furnished the folOowtog infomation* '

Mr. LAMONT has Heed next door to the home of SIRHAN 
B. SIRHAN, 696 Eait Howard Street for approximately the past 18 
months; however, he has had little or no contact with the 
SIRHAN family other than to say hello to SIRHAN SIRHAN and 
SIRHAN’s mother, MARY, and prior to June 5, 1968, he did not 
even know the .name of the family living next door. . Mr. .LAMONT described Myself and his wife, JANE, as members of the Peace 
and Freedmm Party and ardent supporters of Senator EUGENE 
MC CARTHY- Duhring the California primary he had displayed 
MC CARTHY poster's on the front porch of his hio>me, however, he 
did not -receive any comments or criticisms Toom any member of 
the SIRHAN household nor did any member of the SIIHAN household 
attempt to engage him in a political conversation.

Mr. LAMONT described SIIHAN SIIHAN as a quiet, shy 
person who would not speak unless first spoken to. He never 
saw him with any person other than a member of his family, and 
he does not know of any frinnds or acquaintances he might have. 
No neighbors ever visited the SIRHAN family to his knowledge 
iut he beHeves SIIHAN SIIHAN would visit the home immeeiately 
west of his own rresddence and also the resieence locaeed at 
619 East Howard Street. He does not know the names of the 
persons residing in these homes, however.

SIRHAN SIRHAN drove a late model pale colored 
Volkswagen and also a white over pink Cheerdiet or De Soto and ohe» SIRHAO’s brothers, name unknown, drove a 1962. or 
1963 white Chevrolet. These are the only vehi-cees seen in 
Trent of the SIRHAN home, according to Mr. LAMONT, and this 
was the best description he could provide for these vehicles.
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Mr. LAMONT did not know how many people lived in the 
heme of SIRHAN SIRHAN nor the names of these people but he 
did state that he never saw any firearms being handled by the 
residents of that home.

Ma. LAMONT did not recall seeing SIRHAN SIRHAN on 
June 4, 1968, nor could he provide any inoorration regarding 
his ectiiitVes on that date.
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Mrs. MAR]:00 WALDO, 670 East Howard Street, Pasadena, 
California, advised that she has resided at this address for 
approximately the past 20 years. She noted that possibly six 
years ago SUHA0 SIRHAO, his mother. MARY and several brothers 
and a sister moved in at 696 East Howard Street, two doors 
down the street. .

She advised that they were a very quiet -reserved 
family, who kept to themselves and did not socialize with their 
neighboars. She advised that they were extremely quiet about, 
their own family affairs almost to the extent she felt they, 
were ashamed of' something. She stated she only knew SHHA10 S|RHA0 to say hello to and he impressed her as a quiet pome 
person, She stated that about two years ago SIRHAO’s brother 
•SHARIF had given some expensive gifts to his girl freend but she contineed to date other feiows. Appaaently this upset 
SHARIF quite a bit because she learned reading a newspaper 
account of how he placed a bomb in this girl freend’s car. 
As she recalled it, SHARIF was caught while he was doing this 
and the girl was not injured. However, she stated that several 
times after this incident she saw him back on the street and 
she did not know how this incddent came out. She further stated
that this family was so quiet that when SIRHAO’s sister died 
about one year ago they did not even know she was marled unmi 
they read it in the newspaper. She stated they impressed her 
as being mysterious people.

She further stated that possibly one or two year’s ago 
Miss AON SYLVAN and Mrs. OLIVE BLAKESLEE, next door neighbors 
to SIRHAO SIRHAN, had told her that MARY SIIHAO had i^ommed 
them (SYLVAO and BLAKESLEE) that she was worried about her 
son, SIRHAO, because he was becoming too cormmnistic. She could 
not recall any -further details conceoiiing this staeement. 
However, she stated yestedday she talked to both Miss SYLVAO 
and Mrs. BLAKESLEE about this conversation and they both stated 
they could not recall SIRHAO’s mother making the statement.

She advised she could furnish no furthro pertinent 
information conceding SIRHAO SIRHAO.
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STEPHEN WALDO, 670 East Howard, Pasadena, California, 
advised that he is age 23 years, but has never associated 
with SUHAO SHAHAN, a neighbor who reportedly is age 24. 
He stated that he knew nothing derogatory concerning SIRHAN 
but that he felt that they had nothing -in common. He .knew 
none of SIRHAN's associates or activitess and was unable to 
comment concerning his character.
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:Mr. JASPER R. MOCK, 695 East Howard Street, .
Xurnished the following information after viewing a 
photograph of SIRHAN BISIARA SIRHAN, Los Angelcss -Police 
Department Number BK 495139:

He recalled on several occasions having talked 
with this individual about autlmoOills. He stated that 
about two weeks ago, he had an automobile -for sale. SIRHAN 
SIHHAN came over to his house and asled him about this 
car. However, he did not sell the car to SIHHAN SIRHAN. 
He last recalled tailing to SIRHAN SIHHAN sometime last 
fall when SIHHAN was outside working in the yard. He asled ' 
SIRHAN about his car which, at the time, was inoperative, 
and SIHHAN said it was broken down and that he could not 
get parts. However, recently, SIRHAN did get the car fixed' 
and was driving it again. '

Mr. MOCK stated t;hat he does not know any frennds 
of SIRHAN SIRHAN. He does not know whether SIRHAN has any 
girl fiennds and he has never seen any younger persons 
around the SIHHAN house, other than members of the family. 
Until the events of the past week, he would never have had 
occasion to discuss SIHHAN SIHHAN as he was always very 
quiet and caused absolutely no difficulty in the neighborhood. 
He does not recall ever hearing anyone comment concerning 
SIRHAN SIRHAN.

Mr. MOCK could furnish no other information of 
pertnennce to this inquiry.
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Mrs. EMELIA PULITO, 733 East Howard Street, 
furnished the following infomation:

She has resided at this address for almost 12 years. 
She recalls when MARY SIRHAO and her family moved into the 
house across the street at 696 East Howard approximately 
five or six year’s ago. During the years, she' has' known&the 
SIRHAO. family only as neighborhood acquaintances. However, 
last summer, she became more friendly with Mrs. MARY SIRHAO 
and, on occasion, they used to visit each other in their 
homes. Mrs. SIRHAO occasionally has stopped by her (PULITO) 
house and read the Bible to her.

Mrs. PULITO stated that she has met ail of the 
sons of MARY SIRHAO. She viewed a photograph of SIRHAO 
BISIARA SIRHAO, Los Angeles Police Department Oumber 
BK 495139, and stated that she did know him. She considered 
him to be "kind and gentle" and recalls that on the few 
occasions on which she has had any contact with SIRHAO 
SIRHAO, they discussed gardening work. She stated that 
SIRHAO SIRHAO has always been helpful around the house and 
that he frequently worked in the yard. She last saw SIRHAN 
SIRHAO approximately two weeks ago when she stopped by the 
SIRHAOs home to say "Sillf" to Mrs. SIRHAO. At that time, 
the family was watching television in the livnng room.

Mrs. -PULITO stated that she has never heal’d anyfni 
say anything bad about SIRHAO SIRHAO or any other member of 
the SIRHAO family. She added that she does not know any 
frlnnds of SIRHAO SIRHAO, cfmminting that she is very elderly 
and does not know very many young people.

Mrs. 'PULITO could furnish no other information of 
pertneence to this inquiry.

On 6/8/68 at Pasadena, Caaifornia Fie # Los Angeles 56-156

. SA THOMAS E. SHEIL/asi ...................... 6/10/68
by.............................. -.....■—..........—------------- --------------- —...........Date dictated------------------------------------
This document contains neither reccmmendatinns nor conclusions of'the FBI. It is the property of the FBI and ’is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..
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Mr. HARRY SNOW, 728 East Howard, Pasadena, 
Yurniseed the following information^-

Although he has Hived at the above address for 
approximately six years, he was not acquainted oitt SIRHAN 
SIRHAN, nor could .he provide the names of any frennds or 
acquaintances of SIRHAN SIRHAN.

.For the past six months, Mr. snow has been recuperating 
from a heart attack and ensuing* complicatoons which haw 
affected his ability to walk. Therefore, his activitees have 
been limiVed to his immeViate household and he could not provide 
any inoorratonn 'regarding SUHAN SIRHAN’s activi^es on 
June 4, 1968, nor any pertinent background inoomation regarding 
SIR1AN SIRHAN. .

On_______ 6/Msit .......Pasadena, California Fie # Los Angeles 56-156

by Date dictated —6/8/68
This document contains neither rv<omendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your,agency.•
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Mr. CORNELIS DEKKER, 718 East Howard Street, Pasadena, 
was -telephonicaiyy contacted at his -place of employment, 
Electrical OpPical Systems, Halstead Street, Pasadena, and 
he furnsshed the .folOowing infomation voluntarily:

He was not acquainted with SIRIAN SIWANi or any 
member of the SIRHAN ^family and he could not provide any 
pertnnent Infomation regarding SIRHAN’s frennds or 
acquaintances.

On June 4, 1968, Mr. DEKKER was working and did not 
retu™ home-unt1 approximately 7:30 or 8:00 p.m. He did not 
see SIRH/N SIRHAN that day nor could he provide any infomatonn 
regarding SIRHAN’s activitees on that day or any other day.

6/8/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On__________ ._____ at —____ ______ _ -............................ File #-__

SA JOHN M. CALLAGMAAje 6/8/68
by —---------------------------------------------------------------------------- ---------Date dictated-------------------------------------
This document contains neither recommendaionhs nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not t.o be distributed outside your agency.
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-^photo

ADEL BIS/IARA/SU/AN was interviewed at the Pasadena CALIF 
.Police Department. '

He was advised of the jLdeit;i.tWs"l^BIM^w;Lng J
Agents, and he was told that the purpose of the inWevvWew was JO0
to obtain background information concerning himself and other * 
members of his family foe use in the investigatoon of the 
assassination of the late Senator ROBERT F. KENNEDY.
ADEL Jj^SlRHAN-was advised of hvs rights, which he waived 
as~showniby executed waiver form.

. _ _ STOJAN voluntarily submitted .o beVn;; ftoerP^ned 
and photographed by -Pasadena Police Department IPwnilfccatlon 
TwcihlicVli CLYDE HUBBELL. .

SIRJAN submitted specimens of hVs hmdwrrting and 
handprintnng on a Pasadena Police Department hlndwerting specimen 
car’d (both sides).

Mr. SIRHAN advised that he and hVs brother, SICHAN 
SIRHAN played pool together on a few occasions. They last 
dVd so about six months ago at a pool hall on the south 
side of Colorado 'Boulevard in Pasadena, California, between 
Pasadena City College and Van de Kamps restaurant. Before 
then -they played together about two or three times a 
year. Hvs brother was not i particularly good pool player, and 
he is not known to have been a particularly active pool player.

On 6/1Q/^68 a-Pasadena, CaLiforala File #Los Angeles 56-156
SA JOSEPH DOYLE POWELL and

by SA ALBERT A. HUSTEDT AAR/sWles., D^epic-teted 6/216g
This document contains neither rwcotmwnPaVions nor conclusions ofthe FBI. It Is the property of the FBI and is Ironed to
your agency; it and its contents are not to be distributed outsvpw3bui agency.
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Date_____ 6/12/68_______

r
if

____ Mrs. MARY'SIRHAN, ne
M in Jerusalem,'Palestine
PlfcerDeisau^^ ----- ne

w
Yacoob Muzher, 1|___________ __

was’ contacted at the Pasadena

Mrs. SIRHAN was advised of the identities of the
interveewing Agents, and she was told that the purpose of 
the interveew was to obtain certain background information 
concerning herself and members of her ’family for use in 
the investigating of the assassination of late Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

Mrs. SIRHAN was advised of her rights, which she 
orally waived after discussions with her sons SHARIF BISH^RA 
SIRHAN, ADEL BIS HARA SIRHAN, MUNIR BISLALA SIRHAN, and 
SAILALLAH BISKRA SIRHAN.

Mrs. SIDEUAN voluntarily submitted to being fmger- 
printed and photographdd by Pasadena Police Department 
Idintlfilatitn Technic^n CLYDE HUBBELL.

Mrs. SIUAN advised that she does not Xwite in 
the English language except to sign her name. When . 
something needs to be written in English, she has her sons 
write it, and she signs it.

Mrs. SIRHAN and her son, SHARIF BISLALA SIRHAN, 
discussed their knowledge of the assassinatoon of King 
ABDULLAH of Jordan, the grandfather of King HUSSEIN. 
This occurred in probably the early 1950’s. Their knowledge 
of the incident is based entirely on their ric011icti^n 
of news accounts of the incident at the time. It is their 
recollection that a man named MUSTAFA ESHOO (phonetic) shot 
the king as he knelt in prayer. They recall that probably 
the killer then turned the gun on himself and kiieed 
himseef. The killer was in no way related to, connected

On 6/10/68 at Pasadena, California Fili # Los Angeles 56-156

SA JOSEPH DOYLE POWBLL and
by-------- ?A.. ALBERT A:.. HUSTED?;------------ AWm.L_„Bate dictated--------611/68______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its cootht>Ss are not to be distributed outside your agency.
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with or known to any member of the SIRIAN -family. The 
killer was a Mohammedan or Moslem, not a Christaan as are 
the SIRHANs.

Mrs. SIRHA'N added that she 'blear’d a news story 
today alleging -that a brother of her son SIRIAN SIRIAN had 
been arrested as an Israeli spy. She noted this was absurd 
In ..that she has^omy five sons, SIRHAN, ADEL, MUNIR, 
SHARIF, and SAIDALLAH, and they are all in the United States. 
She has no other sons.
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^0702
MUNIR BISIAfA 'SIRIAN was interviewed at the Pasadena

Police Department. HONR B/SIARA SALAMEH/y/R-AN-------

SIRIAN was advised of. the lPi]nttHet^Of^heTin^rviiwing
Agents and was told that the purpose of the interveew was 
to obtain backgrowad information regarding himself and other / R1 
members of his family for use in the investigating of the 
assassinatoon of the late Senator ROBERT F. KENNEDY.

SYRIAN was advised of his rights, and he waived 
these -rights as shown by an executed waiver form.

SIRIAN voluntarily submiteed to being photographed
and ftngirrrnnipd by Pasadena Police Department Idinnification 
Technician CLYDE HUBBELL.

SIRIAN furnsshed specimens of his handwritnng and 
handprinting.on a Pasadena -Police Department Snndwitngg 
specimen card (both sides).

SIRHAN stated that he has not talked to his brother
SIRIAN BISKRA SIRHAN in approximately three months. He 
noted that approximately three months ago he borowwed a 
car and tool the car to his .risPdence, where he asked hits 
brother .SIRIAN BISKRA SIRIAN to drive him to El Sereno in 
this car. SHIAN inquired as to whether or not tJera was 
any insurance on the car, and it was determined that there 
was no insurance on the car, and his brother SIRIAN refused 
to drive the vehicle. This resulted in a fist -fight between 

.MUNIR and his brother SIRRAN.

MUNIR SIRIAN .relaiep that his brother was very
conscientious in connection with operating motor vheicles. 
Ie ‘ricalied that about a year ago SIRIAN SIRIAN was cited 
for having a number of mechhnica! defects iLn his car and 
after having the defects corrected, SIRIAN SIRIAN would 
not drive the vehicle until after the vehicle was comiretily 
checked, and he was able t;o obtain a cirtiLfinatittl that 
there were.no defects in the car._____ _________ ________ __

......6/10/^68 at Pasadena, Caaifornaa FHe # Los Angeles 56-156

SA JOSEPH DOYLE POWELL and
SA ALBERT A. IUSTEDT AAH/mgf' _ . .. . . . 6/11/68—--—.————^^—m........ Date dictated -—........ ...................
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Mr. SIRIAN has played .pool with his brother, SIRIAN 
SIRIAN on infrequent occasions In 1967 and early 1968. He 
has also played pool occasionally when he was not with his 
brother. When he was with hits brother they played at a 
pool hall across Colorado Boulevard from Pasadena City 
College (PCC), at a pool hall between PCC and van de Kamps 
restaurant on Colorado Boulevard, and at a pool hall at the 
corner of Lake and Colorado, all in Pasadena.
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Date »_ 6/12/68

B/SHAR.A SALEME,

SAJDALAAH BISHA
Pasadena Police Djjprtmenf;

PHoto

IRIAN Wasriheerveeeed at the
icAlif
SIRHAN was advised of the identities of the

interviewing Agents and told that the purpose of this 
interveww was to obtain certain background inoormation 
regarding himself and other members of his family for use 
in tte investigatoon of the assassinatoon of the Hate 
Sera tor ROBERT F. KENNEDY.

SIRHAN was advised of his rights, and he waived
these rights as shown by an executed waiver ■form.

, SIRHAN voluntarily submitted to being photographed
and finngirprnnied by the pasadena Police Department 
IdinOificatioo Tectaician CLYDE HUBBELL.

SIRPAN voluntarily furnsshed exemplars of his 
hmdvwrtnng.

SIHHAN stated that he has never played pool, and 
he has no direct knowledge of his brother SIRHAN BISHARA 

• ^H^N as having played pool.

^RIAN stated that he has absooutely no explanation
for his brother SIRHAN’ BISHARA SIRHAN bein^ charged with 
the murder of the late Serator KENNEDY.

SIHHAN stated he would welcmme the opportunity 
to confront his brother SIRHAN BISHARA SIRHAN regarding 
this incident and stated that such a confrontation may 
result in getting to the bottom of this entire mtater.

. 6/10/68 - Pasadena, Mlfornia Wi # Los Angeles 56-156

SA JOSEPH DOYLE POWELL and
SA ALBERT A. HUSTEDT AAH/rngt

Date dictated 611/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of Ah® FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency:; it and its contents are not to be distributed outside your agency..

- 356 -



FIMW (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

SHARIF BISIA 
Police -Dejprtment.

Dale----------6/12/6$----------

cA3' ■■■■IL
PHOTON

IRIAN was intevveewed at the Pasadena
SHARF SiRHAN'm)

. „ SliHAN was adyJ:s?d of the identities of the interviewing 
Agents, and he was told that the purpose of the interveww was 
■ to obtain handwriting specimens from him and to interveew him 
about, certain activi^es and background data concerning 
himself and members of his family. He was told that this 
information was to be used i.n connection with an official 
investigation of the assassinatonn of the late Senator
• ROBERT F. KENNEDY.

SIHAN was advised of his rights, which he waived 
as exhibieed by an executed waiver form.

SIRIAN voluntarily submitted to being fingerprintdd 
and pprtogrpheed by Pasadena Police Department Identification 
Technician CLYDE HUBBELL. 1

.Mr. SIRHAN subrnmtted specimens of his prndwwiting 
and handprinting on a Pasadena Police Department prndwwlting 
specimen car'd (both sides). 1

Mr. SIIHAN advised he has never played pool, and 
he has no direct knowledge that his brother SIRHAN BISHARA 
SIRHAN has or has not played pool. •

Mr. SIRHAN discussed with his mother the assassination 
in about the early 1950*s of the grancfcatlher- of Jordanian 
King HUSSEIN, King ABDULLAH. Their only knowledge of the 
incddent is based on retfllettion of news events at the 
tme. Their recollection i.s that a man named MUSTAFA 
ESHOO (phonneic) kiieed the king as he knelt in prayer. 
The killer JLs believed to have then turned his gun on 
himself. This man was in no way related to or known to 
or associated with the SIRHAN family. He was a Mohammedan 
or Muslim, not a Christaan, as are the SIRHANs.

On..........6Zio/68_at Pasadena, -Carif.frnia...... .....Fie <^rs_AnJgelel 56-156
SA JOSEPH DOYLE POWELL and

by_____ SA_ALBERT.A.~HUSTEDT_____AAH/to_____ Date dictated_____6M_
This document contains neither recf>mmen.daifons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..
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On June 11, 1968, the Pasadena, California Police 
Department made available to SA JOSEPH DOYLE POWELL negatives 
of photographs for the folOowing relatives of SIIHAN BIHARA 
SIIHAN:

1
1) ADEL BISIAIA SIIHAN - Brother
2) SHARIF BISHAIA SIIHAN - Brother
3) MAIY BISHAIA SIIHAN’ - /other
4) SAIDALUH BISIAIA SIIHAN - Brother5) MUNIB BSSHAIA SIRHAN - Brother
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Copies of the Identification Records of the rfollowig 
members of the SIRHAO family were obtained loom the Pasadena, 
California, Police Department:

(1) ADEL B. SIRHAO

(2) MUNIR B. SIRHAO

(3) SAnAEUH B. SIIHAO

(4) SHARIF B. SIRHAO

6/5/68 Pasadena, CQifornaa Los Angeles 56-156
On---------------------------at________________________________—File #._______________ _____________
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